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§ 16 
Medborgarförslag gällande att anlägga en äng i 
Tantolunden för att gynna pollinatörer  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2022/583 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag gällande 
att anlägga en äng i Tantolunden för att gynna pollinatörer. I 
förslaget anges att det i Tantolunden finns stora ytor där en mindre 
del kan avsättas för äng utan att inskränka på de välanvända 
gräsytorna. 
 
 
Stadsdelsförvaltningen anser att förslaget är positivt då det ligger i 
linje med förvaltningens arbete med att tillföra stadsdelsområdets 
parker fler ängsytor som gynnar den biologiska mångfalden. 
 
 
I dagsläget finns två ytor i Tantolunden som sköts som ängsytor, vid 
lekplatsen intill järnvägsspåret söder om parken och vid Ringvägen. 
Utöver dessa ytor finns det i parken öppen naturmark som 
innehåller vegetation samt lökplanteringar som gynnar pollinatörer. 
 
 
Under våren (2022) har ett arbete med att ta fram ett program för en 
kommande upprustning av Tantolunden pågått. I programmet finns 
förslag på utveckling av fler ängsytor i parken. Programmet 
planeras att beslutas av stadsdelsnämnden under hösten 2022. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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Handlingar i ärendet 
 SÖD 2022/583-5 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag 

gällande att anlägga en äng i Tantolunden för att gynna 
pollinatörer. 

 SÖD 2022/583-3 Medborgarförslag 2022.583_Bortredigerad 
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